
 

Protokół nr 21/2012 

posiedzenia Komisji Komunalnej 

  Rady Miasta Luboń 

z dnia 16 stycznia 2012 roku. 

Obecność zgodnie z listą obecności [ zał. nr. 1 ] 

Przebieg posiedzenia: 

1. Omówienie projektu budżetu na rok 2012 w zakresie działania komisji 

2. Przyjęcie 20 protokołu posiedzenia komisji. 

 
Ad. 1 
Przewodniczący Bielawski prosił burmistrza Walnego o udzielenie odpowiedzi na 

następujące pytania: 

  

 - Kiedy trafią do Lubonia nowe autobusy miejskie (za kwotę ponad 3,3 mln zł.)? 

 

Odp. Burmistrz Walny: autobusy firmy Solaria trafią do Lubonia w ilości 4 szt. W maju br. 

 

-  W jakim zakresie możliwe będzie uzupełnienie oświetlenia ulicznego w 2012. roku 

(kwota 1.200.000 zł.)? 

 

Odp. Pani Ciszak przedstawiła komisji zestawienie (zał. nr 1) projektów sieci oświetleniowej 

przewidziane na rok 2012.  Burmistrz Walny poinformował również komisję o rozstrzygnięciu 

przetargu na dostarczenie energii dla oświetlenia ulicznego, który wgrała firma Enea, oraz na 

dostarczenie energii dla obiektów, który wygrała firma PKP Energetyka. 

 

- Jakie środki przeznaczamy na remonty w budynkach komunalnych i socjalnych 

miasta? 

 

Odp. Burmistrz Walny - wydział BMK przeznaczy 150 tys. zł na remonty budynków 

komunalnych. 

 

- Jakie plany miejscowe miasto zamierza wykonad w ramach kwoty 220.000 zł. (proszę 

o wyszczególnienie nazwy planu oraz kosztów dla każdego z osobna) 

 

Odpowiedź na piśmie przygotował kierownik Prałat (zał. 2). 

 



-  Na jakim etapie są rozmowy z miastem Poznao w zakresie przejęcia boiska przy ul. 

Rzecznej, na którego utrzymanie mamy w tym roku przeznaczyd 70.000 zł.? 

 

Z tym pytaniem burmistrz Walny odesłał komisję do burmistrza Marka. 

 

-  Jak wygląda stan realizacji inwestycji w ciągu ulic: Kręta – Polna – Poznaoska? 

 

Pani Nawrot zrelacjonowała aktualny stan budowy. Na tą chwilę realizowana jest budowa 

kanału deszczowego oraz sanitarnego na Polnej. Pierwszy etap tej budowy ma byd zamknięty 

do kooca kwietnia. Natomiast zakooczenie wszystkich prac przewidziano na sierpieo 2012 r. 

 

-  Radny Kędra zapytał czy kwota 700 tys. zł jest wystarczająca na konieczny wykup 

gruntów pod budowę ciągu ulic: Kręta – Polna – Poznaoska. 

 

Pani Ciszak – postępowanie, w tym wyceny przedmiotowych gruntów, prowadzi Starostwo. 

Według szacunków UM Luboo, na wykup gruntów będzie potrzebne ok. 3 200 000 zł. 

 

Burmistrz Walny stwierdził, że jeśli nie ma decyzji administracyjnej to procedura wykupu nie 

musi byd podjęta. Poza tym uważa, że wykupy gruntów (a raczej ich brak) nie będą miały 

wpływu na terminowe zakooczenie inwestycji. 

 

- Jakie konkretnie prace będą wykonane w ramach kwoty 550.000 zł. w ul. Traugutta i 

Cmentarnej? 

 

Odp. Pani Nawrot – po rozwiązaniu umowy z wykonawcą, sprawa trafiła do sądu. Urząd liczy 

na korzystne rozstrzygnięcie oraz zasądzenia na korzyśd miasta kar umownych. Na chwilę 

obecną należy przeprowadzid inwentaryzację oraz ekspertyzę wykonanych robót. W drugiej 

kolejności miasto przystąpi do budowy chodnika na ul. Traugutta oraz parkingów na ul. 

Cmentarnej i Granicznej. 

 

- Które dokładnie drogi będą wykonane w ramach wpisanej w zadania inwestycyjne 

kwoty 1.200.000 zł.? Wiadomo, że m. in. chodzi o ul. Westerplatte, ale chciałbym 

wiedzied, które jeszcze drogi mieszczą się w tej kwocie? 

 

Odp. Pani Nawrot – do kooca kwartału urząd czeka za odpowiedzią od energetyki w sprawie 

przebudowy słupów energetycznych. Od stanowiska energetyki zależy wybór koncepcji 

drogowej  ul. Westerplatte. 

 

Burmistrz Walny – jeśli w bieżącym roku nie wykorzystamy budżetu w całości na 

Westerplatte, należy ogłosid przetarg na budowę ulic, które posiadają gotowy projekt (spis 

tych ulic pani Nawrot prześle e-mailem panu Bielawskiemu). 

  



- W jakiej formie powstanie “Skatepark”, na którego budowę zamierzamy przeznaczyd 

200.000 zł.? 

 

Z tym pytaniem burmistrz Walny odesłał komisję do burmistrza Szmyta. 

 

Radny Kędra zgłosił sprzeciw na realizacje projektu drogowego ul. Wschodniej i al. Jana 

Pawła II oraz kanalizacji deszczowej na ul. Dworcowej. Uważa, że nie będzie pieniędzy na ich 

realizację w najbliższym czasie. 

 

 

Komisja komunalna przystąpiła do pozytywnego zaopiniowania projektu budżetu na rok 

2012. 

 

 Przebieg głosowania 

Za – 7 

Przeciw – 1 

Wstrzymało się od głosu – 0 

( 2 osoby nieobecne) 

 

Ad. 2 

Przyjęcie protokołu 20 posiedzenia 

Za – 8 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się od głosu – 0 

 

 

 

 

 

 

Sekretarz      Przewodniczący 

 

 

 


